
 
 
 
Schriftelijke vragen “Mogelijke illegale onderverhuur van sociale huurwoningen door statushouders” 
 
De leden Smits en de Vogel (PVV Zoetermeer) delen u, overeenkomstig het bepaalde in artikel 37 van het Reglement 
van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de gemeenteraad van Zoetermeer, mede dat zij 
vragen willen stellen aan het college. 
 
Toelichting: 
 
Op 15 juni jl. verscheen in het Algemeen Dagblad een artikel getiteld “Aantal asielzoekers maakt verdienmodel van 
voorrangswoningen: ‘Mijn vrouw kreeg ook een huis’”, waarin beschreven wordt hoe statushouders in Nederland 
sociale huurwoningen met voorrang verkrijgen, maar deze vervolgens (illegaal) onderverhuren voor hoge bedragen. 
De PVV-fractie maakt zich ernstige zorgen over dit mogelijk structurele misbruik van schaarse sociale huurwoningen, 
en wil weten of dergelijke praktijken ook in Zoetermeer plaatsvinden. 
 
Daarom willen ondergetekenden graag de volgende vragen aan het College stellen: 
 

1. Is het college bekend met het genoemde artikel uit het AD van 15 juni 2025 en de daarin geschetste 

problematiek van illegale onderverhuur door statushouders? 

2. Is het college op de hoogte van signalen of concrete gevallen van dergelijke onderverhuur in Zoetermeer? 

3. Heeft het college contact gezocht met woningcorporaties (zoals De Goede Woning, Vidomes of Vestia) om te 

achterhalen of dit soort praktijken ook lokaal voorkomen? 

4. Hoeveel meldingen van woonfraude – waaronder illegale onderverhuur – zijn in de afgelopen drie jaar 

ontvangen in Zoetermeer? Wordt daarbij geregistreerd of het om statushouders gaat en zo niet, waarom 

niet? 

5. Zo nee, is het college bereid in overleg met woningcorporaties te bezien of dergelijke gegevens kunnen 

worden verzameld? 

6. Is het college bereid om een gericht onderzoek te laten uitvoeren naar mogelijke illegale onderverhuur door 

statushouders in Zoetermeer, in samenwerking met woningcorporaties en/of de sociale recherche 

7. Over welke handhavingsmogelijkheden beschikt de gemeente wanneer woonfraude of onderverhuur wordt 

vastgesteld, en hoe vaak zijn deze instrumenten in de praktijk ingezet? 

8. Is het college bereid om de meldingsmogelijkheden voor woonfraude (zoals woonfraude@zoetermeer.nl) 

actiever onder de aandacht te brengen bij inwoners, bijvoorbeeld via een publiekscampagne?  

Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

Met vriendelijke groet, 
 
S. Smits    C.M.  de Vogel 
PVV Zoetermeer   PVV Zoetermeer 
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